
PROTOKOLL

vid sammanträde med Överstyrelsen och sektionsordförandena på Stadion 
den 25/2 1952.
Närvarande: samtliga Överstyrelsens ledamöter utom Hellborg samt ordf. 

från samtliga sektioner utom skidor, ishockey och handboll (en 
del av sektionerna representerade av andra än ordf.)

§ 1. Ordf. Sven Larson öppnade sammanträdet och hälsade sektionsleda
möterna välkomna.

§ 2. Föredragningslistan upplästes och godkändes.
§ 3. Ordf. meddelade om årsmötet och dess styrelseval, att de i tur

avgående ledamöterna voro beredda att åtaga sig ev. omval. Dessa 
voro dels ordf. S. Larson, dels skattmästare G. Rinman, intendent 
Å. Dunér och S. Hellborg.
På direkt fråga till sektionsrepresentanterna om dessa hade några 
andra kandidater till ÖS-valet upplystes att så inte var fallet.

§ 4. Meddelades att överstyrelsen kommer med en motion till årsmötet om
sådan ändring av stadgarna, vilken ger möjlighet till en inregist
rering av klubbmärket. Sammanträdet hade ingen invändning mot för
slaget.

§ 5. Föreslogs från sektionerna att följande medlemmar skulle tilldelas
hedersmärket vid årsmötet:
fotboll: A. Blomqvist, S. Källén, G. Persson och A. Fredberg /den 

senare med viss reservation/;
bowling: Folke Nilsson;
boxning: Sture Fröberg, Martin Rosenthal;
ishockey: Lennart Nierenburg;
orientering: Bo Hedvall, Nils Eklund;
damidrott: Stina Johansson, fru Elfving, Dagmar Green, Inga Andersson; 
bordtennis: B. Grive /förslaget senare tillbakataget, eftersom G.

tidigare fått märket/;
bandy, fri idrott, skidor, handboll, brottning och curling hade inga 
förslag.

§ 6. Från bowling föreslogs till erhållande av lilla diplomet: Fritz Sund.
§ 7. Birger Sandberg föreslog att det lag, som vann den allsvenska fråge

sportstävlingen i radio sommaren 1951, skulle erhålla motsvarande 
diplom.

§ 8. Curt Söderberg /bandy/ föreslog bättre samverkan om spelarna i is
hockey och bandy. Frågan skall tas upp mellan sektionsstyrelserna.

§ 9. Schultze /fri idrott/ ville ha plats för omklädning etc. för sin
sektion: avslogs.

§ 10. Öberg /brottning/ rekommenderade fastställande av en för alla sek
tioner enhetlig over-all.

§ 11. Dahlberg /boxning/ meddelades om DIF:s medlemsavgifter: 2, 3 resp. 
10 kr.

§ 12. Ordföranden meddelade att frågan om curlingsektionens godkännande 
kommer upp vid årsmötet. På förfrågan av Sandberg orienterade Dunér 
om denna sektions ekonomiska anslutning till DIF: helt självför
sörjande.

§ 13. Sundberg, Gullan /damsektionen/ föreslog att samtliga damer skulle 
tillhöra damsektionen. Beslöts att bordlägga frågan. Samma kvinna 
föreslog diplom till samtliga spelare i DIF:s kvinnliga bandylag, 
som vunnit sin serie. Kallsinnigt beslut: avslag.

§ 14. Söderberg /bandy/ förde frågan om en periodisk tidskrift för DIF på 
tal. Meddelade Liliequist om den under arbete varande jubileumstid
skriften. Sven Larson framhöll, att en undersökning om en ofta ut
kommande tidskrift skulle utredas.

§ 15. Avslutades sammanträdet med smörgåsar och läskedrycker.
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